
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 3. september 2019 kl. 19.00 
Udeblivelse uden afbud: Svend Aage 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. juni 2019 blev godkendt. 
 
Karin Høgsberg udtræder af bestyrelsen, da hun fraflytter området. 1. suppleanten indkaldes. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Bente orienterede om et par beboerhenvendelser og et tilbud på grøn strøm. Etape 6 
har fået beskåret/fældet nogle træer, så skraldebilen igen kan færdes på stamvejen. 
 
3. 
Orientering fra formanden. Ingenting. 
 
4. 
Orientering fra kasserer. Vedr. kontingentopkrævning er der udsendt rykkerskrivelse til nogle få 
beboere. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Svend Aage udeblevet. 
 
6. 
Orientering fra EDB/hjemmeside. Søren laver et nyhedsarkiv til hjemmesiden, og lægger et link til 
Hegnsloven ind på hjemmesiden. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. En beboer har påpeget, at reetablering efter 
fjernvarmearbejdet i etape 7 ikke er udført tilfredsstillende, hvilket Niels er enig i. Lars skriver til 
Aarhus Varme herom. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. På baggrund af en beboerhenvendelse laver 
Lars og Mogens en plan over, hvilke områder kommunen, grundejerforeningen, parcelforeningerne 
og parcelejerne har vedligeholdelsesansvaret for. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Legepladserne er blevet vedligeholdt med træbeskyttelse. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Under den årlige områdevandring blev nogle arbejder besluttet 
udført. Mogens og Niels indhenter tilbud på opgaverne. Bente og Mogens forsøger at få etableret et 
møde i efteråret, med kommunens grønne ansvarlige for vores område. 
 
11. 
Eventuelt. Bestyrelsen takkede Karin for indsatsen i bestyrelsen og ønskede hende held og lykke 
fremover. 
 
 
Referent: Bente Jensen 
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